
Interpelácia č. 106/2017   
 
 
7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
Berešová: 
Ja by som chcela poukázať na to, zhruba 2 mesiace dozadu som mala interpeláciu, 
požiadavku, chodník Varichovská ulica, ktorý sa už ťažko aj dá nazvať nejakým chodníkom, 
v katastrofálnom stave. To, že nie je robený, opravovaný, lebo niečo také, to beriem, ale prečo 
v žiadnych materiáloch ja som túto požiadavku nezaregistrovala? To je jedna vec.  
 
PhDr. Čižmár: 
Pani poslankyňa, k chodníku na Varichovskej ulici len toľko, že v tom zozname, ktorý 
zasielal pán Ing. Bogda prostredníctvom pani zástupkyne sa určite objavuje aj táto ulica, 
pretože sú zmapované všetky problematické úseky. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


